

CTCMPAO Professional Development Day just finished on July 22, 2015 in Toronto.

The presentation topics were involved as below:

Delegation-Misconduct Rules

The speaker explained:

Overview of the misconduct rules regarding delegation

Prior Learning Assessment

The speaker explained and answered questions on:

Overview of the Prior Learning Assessment (PLAR)

The step-by-step processes for Prior Learning Assessment

How to complete the PLAR application form

How to select the PLAR process that suits your education and training;

Case-Study Assessment

Academic Document Review

The timelines required to complete the PLAR processes; and

Where and when to apply; and the deadline for application

Case study examples

Quality Assurance

The speaker explained:

Overview of the Quality Assurance Program

Peer Practice Assessment

Role of the Peer Practice Assessors

Recording Keeping

The speaker explained:

Overview of the standards of practice and further information on

the record keeping policy

Sample records

At the break time, CATMA admission staffs communicated with the registrar and the other officers personally . Consequently, Many confusions we used to have got clarified, especially for the information on the transfer process from Grandparented to General Class. Such as, what is the exact deadline to complete PLAR, When we should apply for PLAR, How to do the application, If the college issue the General Certificate automatically after successfully completing PLAR, what is the deadline to transfer to General Class, Do we need to go back to school to complete the Case Study Assessment, What is required to successfully complete the Academic Document Review, What kind of school qualified for the application with Academic Document Review.....

Based on the course on July 22, our CATMA are planning two instruction seminars in Ottawa on Aug.2 and Aug.16 (9:30am to 12:30pm) respectively and try to help the practitioners or acupuncturists in Ottawa for their future profession and career. The seminars will include brief instruction presentation and Q&A time. The seminars are free and each seminar provides 3 Continuing Education(CE) credit hours.

We reorganized the supporting material which covers the details information as mentioned above (80 pages of a book-cost \$35). It is voluntarily taken. We will prepare the book quantities according to the registration.

Please click the link as below and register in advance. The registration due date for Aug.2 seminar is July 31. The registration due date for Aug.16 seminar is Aug.12.

https://docs.google.com/forms/d/1wHs0HGMS1t2c-sPHs2dEraB9KQWeh-gDVaQCj6NRr_E/viewform?usp=send_form

Seat limited!

Any questions, please no hesitate contacting us.

Regards.

Admin Office

Canada Academy of Traditional Medicine and Acupuncture (CATMA)

1125 Woodroffe Ave, Ottawa, On, K2C 2S9

613-686-1330(o), 613-697-6868 (c)

info@gowiztao.com

www.gowiztao.com

各位中医师，针灸师，大家好！

7月22日，安省中医药管理局在多伦多举办了一整天的中医专业培训课程，该课程内容涉及有关中医执业指派人制度的法律规定，祖辈法中医转正之中医案例考核及学历评估制度详解，年度续约及继续教育规定，病例书写及管理，信息量非常大。在课程学习期间，就一直以来困惑中医执业者的问题，尤其是涉及祖辈法转正的案例考核及学历评估制等方面，通过与管理局相关负责人员当面咨询，最终得到清晰而明确的答案。

为了方便渥太华及周边地区中医针灸从业者顺利转正注册，加拿大传统医药针灸学院拟定于8月2日和16日(9:30am-12:30pm)分别举办两次相关研讨会，两次内容相同。本会议将依照安省中医药管理局7月22日的课程进行分享分析说明，帮助大家理解相关政策与规定。研讨会免费，并提供继续教育学分，相关资料可自愿购买。

请点击以下链接提前注册。参加8月2日研讨会者请于7月31日前注册，参加8月16日研讨会者请于8月12日前注册。座位有限，请务必提前注册。有任何不明白处，请与本学院直接联系。

https://docs.google.com/forms/d/1wHs0HGMS1t2c-sPHs2dEraB9KQWeh-gDVaQCj6NRr_E/viewform?usp=send_form

加拿大传统医药针灸学院 (CATMA)

1125 Woodroffe Ave, Ottawa, On, K2C 2S9

613-686-1330(o), 613-697-6868 (c)

info@gowiztao.com

www.gowiztao.com